
Verslag van de vergadering van het presidium, gehouden op 20 juni 2023 in de B&W kamer van 
het gemeentehuis

Aanwezig:
De heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
Mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
Mevrouw N.A.J.M. Otten lid
De heer M.H.A. Tijssen lid
Mevrouw A.J.M. van de Ven -Vogels lid
De heer J.C.M. Verschuren lid
Mevrouw J. van de Ven secretaris
De heer J. van den Berg plv. griffier

Afwezig:
De heer F. van Zeeland lid
De heer R. van Heijnsbergen griffier

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering.
De heer van Zeeland heeft zich afgemeld. Ook vervanger afgemeld.

2. Afsprakenlijst 9 mei 2023
De afsprakenlijst is akkoord.
Actielijst: 
- Voor de Samenwerkingsagenda gemeenschappelijke regelingen en opzet grondnota’  komt 

in het najaar een thematische avond. Deze moet nog worden gepland.
- Emailaccount: commissieleden krijgen nog steeds mail op hun privéaccount. Wordt 

nagegaan.
- Omgang bestrijding exoten: hierover komt uiterlijk binnen twee weken en RIB.
- Proef verkeerssituatie Wellestraat kan er af.
- De bijeenkomst voorbereiding protocol gedragscode is gepland.

3. Vaststelling voorlopige agenda thematische avond, commissies Ruimtelijke Zaken 
en Sociale en Algemene Zaken van respectievelijk 27 juni, 12 en 13 juli 2023.

De secretaris geeft aan dat er regelmatig geplande beeldvormende avonden worden omgekat 
naar thematische bijeenkomsten. Het beleidsplan sociaal domein is een voorbeeld dat zich met 
name leent voor een beeldvormende bijeenkomst. Staat nu op de agenda voor de commissie. 
Om dit onderwerp nu nog beeldvormend te maken wordt gezien als mosterd na de maaltijd en is 
lastig te realiseren binnen de reguliere commissievergadering. Voorstel is daarom om voor dit 
onderwerp wat meer tijd voor te pakken in de commissie. De leden stemmen hiermee in.



Gesproken wordt over de planning van de beeldvormende avonden. De suggestie wordt gedaan 
dat het misschien beter is om die een cyclus naar voren te halen. Dit komt terug bij de 
evaluatie.
Op 11 juli is er nu een thematische raadsbijeenkomst gepland met als onderwerpen 
‘Vernieuwing milieustraat Laarbeek’  en ‘Scenario’s zwemmen in gemeente Laarbeek’.
Wat betreft zwemmen wordt geconstateerd dat dit thema zich ook leent voor een 
beeldvormende avond, omdat daar meerdere partijen/belangen bij betrokken zijn.
Afgesproken wordt dat in de geplande beeldvormende avond van 12 september wordt 
geagendeerd:
- Harmonisatie minimaregelingen
- Scenario’s zwemmen in de gemeente Laarbeek.
De eerder geplande ‘Omgevingsvisie kernen’ komt op een later tijdstip en het ‘beleidsplan 
wegen’ gaat in de normale cyclus van commissie en raad.
Voor de ‘Samenwerkingsagenda verbonden partijen’ moet nog een thematische avond worden 
ingepland.
Ingestemd wordt om de commissies van 12 en 13 juli samen te voegen, gelet op het klein 
aantal agendapunten.  De leden moeten nog met hun achterban overleggen welke datum het 
wordt de 12e of de 13e en zullen de griffier informeren. Voorkeur van het college gaat uit naar 
de 12e.

4. Vaststelling voorlopige raadsvergadering van 6 juli 2023.
De voorzitter stelt dat het zwaartepunt bij de begroting. Gaat nu vooral over de kadernota. 
Vraag is of leden om 16.00 uur willen beginnen. Na enige discussie wordt besloten de 
vergadering volgens de voorgestelde opzet toch om 16.00 uur te starten

5. Evaluatie Raadsvergaderingen 11 mei en 15 juni 2023.
Raad 11/5:
Geen opmerkingen.
Raad 15/6:
Over het algemeen was deze vergadering prima verlopen. Mevrouw Engels vond het bij het 
agendapunt over de huisvesting van statushouders alleen verwarrend en onduidelijk wanneer nu 
de tweede termijn was begonnen. De voorzitter geeft aan dat hij, gezien de gevoeligheid van dit 
onderwerp, de raad volop de gelegenheid wilde geven om dit onderwerp zo goed mogelijk met 
elkaar te kunnen bespreken. Ook geeft hij aan dat wanneer er onduidelijkheid bestaat over het 
proces het voor raadsleden altijd mogelijk is een schorsing aan te vragen om even te kunnen 
overleggen. 
Alle anderen dan PvdA herkende de verwarring niet en waren tevreden over het verloop van de 
discussie. Juist omdat er ruim de tijd werd genomen, inclusief een aantal schorsingen
De heer Tijssen snapt dat door het inbrengen van het amendement er misschien wat 
onduidelijkheid kan zijn ontstaan. Maar vind dat de vergadering prima is verlopen.

6. Evaluatie thematische raadsbijeenkomsten 16 en 25 mei 2023.
Mevrouw Otten had meer diepgang verwacht bij de bijeenkomst van 16 mei. Zij vraagt zich af 
wat dit nu heeft opgeleverd. Ze had verwacht dat het meer toekomstgericht zou zijn.



7. Evaluatie commissievergadering Ruimtelijke Zaken 31 mei 2023.
Mevrouw Engels geeft aan dat de discussie over de bibliotheek in Aarle-Rixtel wat haar betreft 
nog niet is afgerond. Ze heeft nog veel vragen en twijfels. Ze wil ook nog weten wat andere 
partijen van de RIB vonden.
De andere leden geven aan dat het gevolgde proces voor hen duidelijk is. Ze willen de pilot de 
ruimte bieden om antwoord te krijgen op vragen. Daarbij gaat het dan vooral over de 
inhoudelijke vragen. Ze zullen het proces kritisch volgen.
De voorzitter stelt dat nu de pilot wordt geëvalueerd. Als dat niet wenselijk is zul je met een 
ander voorstel komen. Het is echter niet de bedoeling dat de discussie in de commissie wordt 
overgedaan. Het voorstel zal dus wel iets nieuws moeten bevatten. De griffie kan desgevraagd 
in het opstellen van een nieuw voorstel ondersteuning bieden.

8. Jaarplanning.
De secretaris geeft aan dat die wordt bijgewerkt.

9. Wat verder ter tafel komt.
De voorzitter vraagt aandacht voor transparantie naar aanleiding van een artikel van het CDA. 
Hij geeft aan dat hij een hekel heeft aan niet openbaar vergaderen of werken met niet openbare 
stukken, maar soms is het nodig vanwege strategische of financiële belangen van de gemeente. 
Hij begrijpt dat raadsleden daar soms moeite mee hebben, maar het is wel uit te leggen naar de 
achterban. Het artikel wekt de schijn dat er nu in achterkamertjes van alles wordt besloten. 
Mevrouw van de Ven-Vogels begrijpt dit en neemt dit mee terug naar de achterban.
De heer Tijssen vraagt hoe de verkeerswerkgroepen functioneren. Hij ziet soms dat 
verkeersmaatregelen worden genomen en ook weer snel worden teruggedraaid. Het 
functioneren van die werkgroepen wil hij graag een keer tegen het licht houden.
De voorzitter zegt toe dit eerst in beeld te willen brengen d.w.z. inventariseren hoe het is 
georganiseerd. Dan komt dit hier terug.
Mevrouw Engels merkt op dat tijdens de Auditcommissie van afgelopen maandag het geluid in 
het begin slecht was. De eerste 5 minuten van de uitzending was het geluid niet te horen.
De voorzitter zegt dat het systeem broos is en vragen hier opnieuw aandacht voor.
Mevrouw van de Ven-Vogels zegt dat de digitale versie van de kadernota en jaarrekening op de 
website niet is te vinden. Volgens de heer Tijssen staat die er wel op. De voorzitter laat dit even 
checken.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1. 9-5-23 Samenwerkingsagenda 
gemeenschappelijke 

Wordt thematische 
bijeenkomst  voor 

Secretaris



regelingen en opzet 
grondnota

gepland

2. 9-5-23 Emailaccount 
Commissieleden

Commissieleden 
krijgen een 
Laarbeekaccount. 
Nagaan of dit werkt.

Fractievoorzitters/
griffier

3. 9-5-23 Omgang bestrijding exoten College informeert 
raad en commissies 
met een 
raadsinformatiebrief

Burgemeester/ 
Secretaris

4. 9-5-23 Planning bijeenkomst 
voorbereiding protocol 
gedragscode

Datum plannen 
werkgroep integriteit

Griffier

5. 20-6-23 Verkeerswerkgroepen. Inventariseren. Burgemeester/griffier


